
MESTO HLOHOVEC

Sú asný svet charakterizuje eskalácia teroristických útokov, ktorých

následkom je oraz vy í po et nevinných obetí, únosy a kruté zabíjanie najmä

ob anov západných tátov a narastajúca kriminalita. Tieto skuto nosti citlivo vnímajú

aj obyvatelia na ich miest a Hlohovec nie je výnimkou. Ob anov v ak prednostne

trápia otázky, ktoré sa ich dotýkajú denne.

Chcú i  v meste, v ktorom sa nemusia bá  o svoje deti, vyjs  v noci na ulicu,

ma  ochránený majetok.

Pre samosprávu mesta je jednou z prvoradých úloh vytvorenie pocitu

bezpe ia pre svojich ob anov.

Pri h adaní spôsobu ako zní i  kriminalitu v meste a zvý i  objasnenos

trestných inov a priestupkov sme v Hlohovci zvolili in taláciu kamerového systému.

Kamerový monitorovací systém sa za al  budova  v roku 2003. V sú asnosti

je v meste in talovaných 5 kamier, z toho 4 otá avé a 1 stacionárna.

Výsledky monitorovania potvrdzujú, e pravdu mali tí pracovníci mesta a

poslanci MsZ, ktorí tvrdili, e prostriedky investované do tejto oblasti, doposia  v

iastke 2 300 tis. Sk, budú vynalo ené u ito ne. Hliadka mestskej polície mô e

reagova  okam ite, ve akrát zabránila protiprávnemu konaniu a obrazové záznamy

pomáhajú identifikova  a odhali  páchate ov a tie  dokumentova  priestupky a

trestné iny. Ob ania hodnotia tento po in samosprávy pozitívne a podporujú

roz irovanie systému tak, aby bol zavedený i do okrajových astí mesta.

Pod a spracovaného projektu by mal systém po dobudovaní pozostáva  zo 16

kamier.
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Sú udalosti, ktoré ovplyvnia ivot jednotlivca, iné ivot ur itej komunity a sú

situácie, ktoré zanechajú výraznú stopu v dejinách udstva.

Vstup SR do Európskej únie je udalos , ktorá ovplyvní budúcnos  najmä

mladej generácie. Táto skuto nos  má iste vplyv i na rozhodovanie investorov a na

vstup zahrani ného kapitálu do na ej ekonomiky.

Francúzska spolo nos  Faurecia Business Group je jedným z najvä ích

výrobcov komponentov v oblasti automobilového priemyslu. Rozhodla sa investova

práve v na om meste Hlohovec. Investícia prichádza v ase, ke  v meste v dôsledku

re trukturalizácie a zmeny vlastníctva vo významných spolo nostiach (najmä bývalá

Drôtov a a.s. a Slovakofarma a. s.) zaniklo viac ako 2000 pracovných miest. Preto

musí samospráva mesta reagova  na iadosti ob anov o podporu mesta investorom

v rámci budovania priemyselného parku. V etky ostatné úlohy, ktoré jej vyplývajú zo

zákona o obecnom zriadení, najmä v oblasti zabezpe enia verejnoprospe ných

slu ieb a vytvárania podmienok pre zdravý spôsob ivota, kultúrne, portové a

záujmové vy itie, majú pre ob ana prí a livos  a zmysel vtedy, ak doká e

zabezpe i  materiálne podmienky pre ivot svojej rodiny.

V období, ke  mnohé investície sa nedarí realizova  z dôvodu

nevysporiadaných majetkových vz ahov k pozemku, sa mestu v r. 2003 a v r. 2004

podarilo získa  do vlastníctva 25 ha pozemkov vzájomne výhodnou zámenou so

Slovenským pozemkovým fondom a zabezpe i  zmenu územného plánu mesta tak,

aby bolo mo né za a  v lokalite Horná Siho  budova  priemyselný park.

Etablovanie al ích investorov v tomto priestore bude zabezpe ením al ích

pracovných miest pre ob anov mesta.

U  rímski cisári vedeli, e ob ania potrebujú k ivotu chlieb a hry. Zabezpe i

chlieb je a ie, samospráva v Hlohovci v ak urobila prvé kroky na ceste k splneniu

tohoto cie a.
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Slovensko za posledných pä nás  rokov zmenilo svoju tvár. E te stále má udí, ktorí

chcú i  tu a urobi  v etko pre to, aby sa vzduch dal dýcha  a isté rieky boli plné

rýb.

Takýmto u om je potrebné vytvára  podmienky pre nap anie ich snov,

preto e výsledky ich práce ovplyv ujú kvalitu ivota iných. Ako primátor mesta

h adám mo nosti zvý enia istoty mesta, odstra ovania divokých skládok odpadu a

zlep enia starostlivosti o zele . Ka dý, kto v ur itom období má mo nos  ovplyvni

chod ivota mesta, zanecháva v jeho histórii stopu. Bol by som rád, keby moje

pôsobenie vo funkcii primátora mesta Hlohovec, bolo nielen obdobím rozvoja mesta,

ale aj prispením k zvý eniu lokálpatriotizmu najmä mladých obyvate ov mesta a

hrdosti jeho rodákov v ase, ke  sme sa stali Európanmi.

PhDr. Ján Dlhopol ek

     primátor mesta


